



中文 (Chinese)

《Chinese Made Easy for Kids》Saturday 2:30-4:00pm or 4:00-5:30pm

“轻松学汉语 少儿版”主要是针对家庭无汉语环境的学生。

《新双双中文教材》Friday 5:00-6:30pm or Saturday 4:00-5:30pm

主要是针对在美国长大的华裔学生，将汉字与文化同步教学，从而达到最好的效果。

《孔子学院自编教材》Wednesday 10:00am-11:30pm

主要针对有中文学习有不同需求的成人。

我们中文课的特点是：小班教学，用个性化教材，因材施教，让不同程度的学生，以不同的进度学习，汉字与文化同步教学，而达到最好的效果。

新力教育是与国家汉办孔子学院合作的汉语标准化考试 HSK 指定考试点，为学员提供在中国机构所需的语言认证证书。



- 《Chinese Made Easy for Kids》

This course is designed for students from non-Chinese speaking family.

- 《New Shuang-Shuang Chinese》

The course is designed for students from Mandarin-Chinese speaking family. Students learn Chinese words and cultural at the same time.

- Chinese Class for Adults with various needs.

Characteristics of our Chinese Classes –

In a small class setting, the teacher gives each student individualized attention. Each student in a class has his or her own level, learn in various paces. Yet, they learn words and cultural simultaneously, which fosters the best outcome.

New Energy Education Center, in cooperation with the Confucius Institute, is the designated HSK Chinese Proficiency Test Center in Long Island. Students from all three programs of “I Love Learning Chinese” can take the test at our center.